
 
ZÁPIS Č. 3 

ZE ZASEDÁNÍ FINAN ČNÍHO VÝBORU KONANÉHO DNE 10.5.2017 
 
 

PŘÍTOMNI: Ing. Zvěřinová, Ing. Klusáčková, Ing. Havlík, Ing. Růžička, Ing. Součková 
                     
                       
OMLUVENI: Mgr. Ifrah, Ing. Mrkos, Ing. Sedlák 
 
 
 
HOSTÉ : Mgr. Navrátil - starosta  
               Ing. Klement - místostarosta 
               Bc. Vácová – vedoucí OF 
               Ing. Stoček – člen ZM 
 
 

PROGRAM :  
1. Rozpočtové opatření č.3/2017 
2. Různé 

 
 
 
Zahájeno : 16.30 h.             Skončeno : 17.50 h. 
Předsedkyně FV ing. Zvěřinová přivítala přítomné, program byl odsouhlasen všemi přítomnými členy. 
 
 
 

1. Rozpočtové opatření č.3/2017 
 
Na zasedání finančního výboru předložila vedoucí finančního odboru aktualizovaný materiál, který byl 
projednán v RM dne 9.5.2017. V něm upozornila na tvorbu a rozdělení rezervy. Zdrojem rezervy jsou 
finanční prostředky snižující náklady některých investičních akcí. Klafar III – harmonogram prací 
posunut na říjen; příspěvek RVK V Lískách – v letošním roce se stavba neuskuteční, probíhá teprve 
stavební řízení; sociální zázemí fotbalového stadionu – rozpočtovaná částka se letos neprostaví, stavba 
se začne realizovat až v říjnu; Sázava – zelená páteř města – letos bude zpracována podrobná 
projektová dokumentace, bude proplaceno z projektů 
Ing. Růžička – proč se navyšují zastávky MHD a rekonstrukce kina Vysočina 
Bc. Vácová – původně měly být zastávky pouze zastřešeny 
Ing. Klement – realizovány budou 4 zastávky, vybudovány základy, zálivy pro autobusy 
Ing. Klement – kino Vysočina – k navýšení došlo na základě změnových listů, projednáno v RM dne 
10.4.2017 – vzduchotechnika, potažení původních podhledů, úprava ozvučení a čistící zóny 
Ing. Zvěřinová – zajímala se o navýšení položky Streetpark 
Mgr. Navrátil – k navýšení došlo na základě výsledků výběrového řízení na dodavatele stavby, 
náklady na samotnou stavbu streetparku činí zhruba ½ rozpočtované částky včetně PD, dále dojde 
k úpravě prostoru, vybudování přístupové cesty 
Mgr. Navrátil předložil k nahlédnutí studii. 
Ing. Zvěřinová – měla by zájem o rozklíčování nákladů na zastávky MHD a streetpark, na příští 
zasedání přizvat příslušné vedoucí odborů 
 
Závěr 
Finanční výbor doporučuje ZM schválit materiál č.j. 21/2017/OF/2 Rozpočtové opatření č.3/2017  
 
Hlasování : 5 – 0 - 0 
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5. Různé 
 
Ing. Stoček předložil finančnímu výboru návrh na nového člena finančního výboru za odstupujícího 
Ing. Roseckého. 
 
 
 
 
Další zasedání finančního výboru se uskuteční     
                                                 
Dne 14.6.2017 v 16.30h. 
 
Projednány budou – Rozpočtové opatření č.4/2017, Závěrečný účet města za rok 2016, Účetní závěrka 
za rok 2016, případně další aktuální materiály. 
 
   
 
 
 
 
Rozdělovník: členové ZM, členové FV 
   
 
Zapsala : Turinská                                                                      Ing. Dagmar Zvěřinová  
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USNESENÍ 
ze zasedání finančního výboru konaného dne 10.5.2017 

 
 
PŘÍTOMNI:  Ing. Zvěřinová, Ing. Klusáčková,  Ing. Součková, Ing. Havlík, Ing.Růžička 
                        
  
OMLUVENI : Mgr. Ifrah, Ing. Sedlák, Ing. Mrkos 
 
 
 
 
 
 
 
Usn.1/3/2017 
Finanční výbor doporučuje ZM schválit materiál č.j. 21/2017/OF/2  Rozpočtové opatření č.3/2017 
Hlasování : 5 – 0 - 0 
 
 
 
 
 
 
                                                                                    Ing. Dagmar Zvěřinová  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 




